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                  NETWERK MILIEU  
 

Verslag algemene vergadering 

Donderdag 3 juni 2021 

 

De vergadering werd op donderdag 3 juni 2021 gehouden. In gevolge de 
coronamaatregelen gebeurde dit digitaal via Google Meet. 

“Verslag onder voorbehoud van goedkeuring op de volgende algemene vergadering.” 

 

Aanwezige effectieve leden: Filip Bolleire, Roger Daenen, Ingrid De Tandt, Huig 
Deneef, Mark Hanssens, Ingrid Hofkens, Isabelle Meerkens, Caroline Meyers, 
Annemie Van Aerschot, Tom Van Elst, Alexander Vandermeulen, John 
Vankeijenberg (12/21). 

Aanwezige niet-stemgerechtigde leden: Paul De Cort (schepen), Peter Claessens 
(omgevingsambtenaar), Berty Goudriaan (milieudienst), Tim Mallants (Tienen 
Vooruit), Bart Maes (CD&V),  

Verontschuldigde effectieve leden: Roel Bouduin, Marcel Jonckers (voorzitter), 
Raf Nilis 
Roger Engelbosch en Roger Wouters: geen internetverbinding 

Verontschuldigde niet-effectieve leden: geen 

Afwezige en niet-verontschuldigde stemgerechtigde leden: Karl Booten, Heidi 
Bottu, Maria Tollet, Toby Uyttendaele 

Afwezige en niet-verontschuldigde niet-stemgerechtigde leden: Laury Gordenne 
(Open VLD), Marc Ylen (Vooruit), Chris Stryckmans (Groen), Joël Dereze (Vlaams 
Belang) 

oOoOoOo 

 

Bij afwezigheid van de voorzitter neemt de ondervoorzitter deze taak op zich. 

 

1. Goedkeuring verslag van de vorige vergadering 

Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt dus goedgekeurd. 
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2. Verlichting brug Viander 

Het Vianderdomein is nu ’s nachts niet meer afgesloten.  De verlichting heeft geen 
functie meer in het kader van veiligheid. 
Alle verlichtingspalen zitten op één kring en zijn aangesloten op de openbare 
verlichting.  De verlichtingspalen van de Viander worden gedimd vanaf 23 uur ‘s 
avonds tot 6 uur ‘s morgens.  Aangezien er een kabel te kort is blijven de stralers 
branden. 
Een personeelslid van Fluvius hoeft maar 1 draad te veranderen om de ledstralers te 
doven om 23u. 

Voorstel van het Netwerk Milieu aan de stad   

De Stad gaat aan Fluvius vragen om de kast aan te passen. De bekabeling van de 2 
stralers gewoon door één kabel te laten veranderen.  Nu zijn dat LED-stralers.  Dit 
vormt een overlast voor allerlei dieren zoals: vleermuizen, eenden… 

Voorstel van schepen Paul Decort 

De snelste weg is via het sectoroverleg: overeenkomen, bespreken en via actie 
overgaan.  
Volgens Paul zal dit volgende week of de week daaropvolgend besproken worden. 
De beslissing zal bij de volgende vergadering van Netwerk Milieu besproken worden. 
Wordt ongetwijfeld vervolgd… 

3. Bermbeheer 

Opmerking door Annemie: ze is positief verrast door het mooi in vorm maaien van 
sommige grasvelden. Dit mag terecht ook eens aangekaart worden. 
Een ander lid van het Netwerk merkt tevens op dat er ook in de deelgemeenten 
extensief maaibeheer wordt toegepast op vb. speelpleinen, … 
Aan de supermarkt LIDL is extensief beheer een pluspunt geworden. 

Conclusie: 

Gaat goede richting uit. 

 

4. Draaiende motoren 

De arbeiders van de Groendienst van stad Tienen laten tijdens hun pauze de motor 
van het dienstvoertuig draaien (zelfs bij 13°).  Een terechte vraag van een lid van het 
Netwerk of de personeelsleden ervan op de hoogte zijn dat dat niet kan? Is het niet 
mogelijk om hierover aan sensibilisering te doen?  

Reactie van schepen Paul Decort: 

Dit is een terechte opmerking, dit is een oud probleem volgens Paul.  Schepen Tom 
Roovers heeft dit op het overleg al eens gemeld.  Hij gaat dit nogmaals melden. 
Draaiende motoren zijn slecht voor het milieu en brengen lawaaihinder met zich mee. 
De oversten moeten de mensen hierover nogmaals aanspreken.  Paul betreurt dat 
hieraan geen gevolg werd gegeven en stelt voor om een sensibiliseringscampagne 
van de stad op te starten naar de brede bevolking toe om onregelmatigheden te 
melden.  Deze mensen hebben een voorbeeldfunctie en aangezien ze het 
uithangbord van de stad zijn, dienen ze zich daaraan te houden.  Zij moeten hierop 
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letten, dat soms tijdens de werken hun motoren constant draaien.  Is dit wel altijd 
nodig?  Soms kan het niet anders.  Hier dient overleg gedaan te worden met de 
Technische dienst.  Wordt dit niet opgevolgd → naar sectoroverleg.  

Conclusie volgens schepen Paul Decort: 

Het probleem is gekend door de stad en men dient zich hiervan bewust te maken dat 
dit zo niet verder kan. 

Statuten van ons netwerk 

Onze voorzitter heeft hierover contact gehad met Dhr. Wim Mertens.  De statuten en 
het huishoudelijk reglement van voeger MAR nu Netwerk Milieu blijven van 
toepassing en zijn recent bevestigd door het schepencollege.  Ze kunnen dus 
behouden blijven tenzij we vanuit het Netwerk Milieu zelf wijzigingen wensen, 
goedkeuren en doorgeven voor nieuwe erkenning. 

5. Project “Onzen Hof” (toelichting door Berty) 

Project “Onze Hof” is, in beheer met Kumtichcomité vzw.  Het betreft een perceel van 
een 35 a gelegen aan de St.-Barbarakapel in de St.-Barbarastraat.  Het is een privé-
initiatief, een omgetoverd sociaal-ecologisch biodiversiteitsproject. De eigenaars van 
het perceel willen een stukje natuur ter beschikking stellen van de gemeenschap. 
Daarmee willen ze bijdragen aan de vormgeving van een zorgzame buurt, met name 
aan de verduurzaming van het dorpsleven.  Project “Onzen Hof” is een 
ontmoetingsplek voor jong en oud terwijl het ook kan fungeren als een 
buurtparadijsje voor wandelaars en fietsers.  

Er werden ondertussen al klaveren en bloemen ingezaaid.  Er werd een takkenwal 
aan de rechterkant van de grond geplaatst.  Het achterste stuk grond wordt een wild 
stuk natuur met houtkanten, bomen en struiken die mogen uitgroeien tot iets 
natuurlijks.  Het middelste stuk wordt een open ruimte voorzien voor openlucht 
buitenklassen, openlucht vergaderingen, geven van workshops... en dit alles wordt 
omgeven door hoogstamfruitboomgaarden.  

De bedoeling van dit project is een stuk landbouw terug te geven aan de natuur. 
Mensen van Kumtich terug een stukje natuur aanbieden waar het heerlijk te 
vertoeven is.  Vrijwilligers van onze werkgroep hebben hun zeg over het soort fruit 
gedaan.  Dit fruit is voor eigen gebruik, en voor iedereen zelf te plukken.  Vooraan 
komt er ook een fietsenrek.  In het najaar wordt de aanplant van de fruitbomen 
voorzien.  Er was een samenspraak met de vrijwilligers over de fruitsoorten en ze 
mochten ook zelf jonge boompjes meebrengen.  Er werd bij de inwoners van 
Kumtich een bevraging gedaan wat ze zelf graag in “Onzen Hof” zien terugkomen.  
Alle ideeën (bijenhotel, boekenruilkast, plantenruilkast…) werden opgelijst.  
In de zomer volgt er de aanleg van een kruidenspiraal gesponsord door Yggdrasil.  
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Dit alles komt tot stand in samenwerking met het Regionaal Landschap (voor de 
aanplant, plannen en subsidies) en Velt (voor biobloembollen, workshops…). 

Een lid van het Netwerk vraagt of het geen goed idee is om een eventueel 
kunstwerkje te plaatsen.  En ook de fietsersbond aan te spreken, over eventuele 
ideeën aangezien dit toch aan een belangrijk fietsknooppunt grenst. 

Aangezien er verschillende projecten in de buurt liepen bij Regionaal Landschap is 
de subsidie niet in zijn geheel doorgegaan, wel krijgen ze 50% op de aanplant. 

Tom (van Velt vzw) stelt voor om eventueel gratis struiken ter beschikking te stellen. 

Nu is het nog wachten op een uitgewerkt plan van Regionaal Landschap om te kijken 
hoe alles concreet in het geheel past. 
https://www.kumtichcomité.be/werkgroepen/onzen-hof/ 

Berty nodigt de leden van de raad uit om dit project “Onzen Hof” samen te komen 
bezichtigen. 

6. Actie Mooimakers (toelichting door Berty)  

Zwerfvuil is nog altijd een probleem, zwerfvuil kan echt niet. Momenteel zijn er 156 
contactpersonen over het hele gebied die dit probleem aanpakken.  Indien men zich 
als vrijwilliger wil registreren kan men zich hiervoor bij Berty aanmelden.  Er is steeds 
materiaal zoals zakken en prikkers ter beschikking.  Berty betreurt dat dit nog altijd 
nodig is.  Mensen stellen vragen over wat de actie Mooimakers eigenlijk inhoudt en 
wat de vrijwilligers juist doen.  Daarom is er sensibilisering nodig om de bevolking te 
laten weten wat ze juist doen. 

Sluikstorten opruimen doet de actie Mooimakers niet, maar men kan dit uiteraard 
altijd preventief melden aan de Stad, niet telefonische maar wel liefst via: 
technischedienst@tienen.be  

7. Varia en opvolging 

1. Op zondag 11 juli 2021 wordt er terug een Big Jump georganiseerd.  Voor 
deelname kan men hiervoor een formulier indienen. 

Projectoproep door Huig of er een afgevaardigde van de raad of van de stad 
kan optreden op het digitaal infomoment op donderdag 17 juni 2021 
betreffende de oproep “Groenblauwe dooradering in de bebouwde ruimte” die 
zich focust op de bebouwde ruimte. 
Met deze oproep wil het Departement Omgeving grote én kleine steden en 
gemeenten in Vlaanderen warm maken om een voorbeeldfunctie op te nemen 
in het beleid rond groenblauwe dooradering en klimaatadaptatie.  Met 
verschillende ingrepen willen we transformatie op het terrein bereiken en 
zorgen voor een structurele ruimtelijke verandering op groter schaalniveau en 
met meerdere partners. 
Tijdens de toelichting wordt de projectoproep voorgesteld en worden 
praktische tips gegeven voor het opstellen van een goed dossier.  Achteraf is 
er voldoende ruimte voor vragen over hoe men een subsidie kan indien in het 
kader van de droogte van de afgelopen jaren.  In ons geval zou dit misschien 

https://www.kumtichcomité.be/werkgroepen/onzen-hof/
mailto:technischedienst@tienen.be
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een investering zijn voor de Gete. 
De indiening van de subsidie gebeurt voor september 2021. 

Voorstel van Berty:  

Aangezien dit een belangrijk item is gaat Berty dit bespreken met de schepen 
Paul Decort en in overleg met de stad kijken wie hieraan zou kunnen 
participeren.  De schepen gaat dit opvolgen. 
Inschrijven voor donderdag 17 juni 2021: 
https://omgeving.vlaanderen.be/inschrijven-toelichting-oproep-groenblauwe-
dooradering-in-de-bebouwde-ruimte 

2. Volgende vergadering donderdag 2 september zal waarschijnlijk live 
doorgaan, graag al reserveren van zaal. 

3. Er is geen enkele fysieke beperking van snelheid in de straten van Tienen. 
Borden en verfstrepen helpen niet.  De fietsersbond komt tot deze 
bevindingen door de opmetingen die onlangs zijn gedaan, o.a. in de 
Reizigersstraat en de Goossensvest. 

Voorstel van een MAR-lid: 

Het plaatsen van meer verkeersdrempels zoals in Wallonië.  Nochtans zijn dit 
één van de weinige middelen die niet altijd doeltreffend ogen. 
Nadeel: daar men voor de verkeersdrempel remt zorgt dit voor verkeers-
/lawaaioverlast ook voor bepaalde soorten landbouwmachines is dit niet 
comfortabel. 

Beslissing schepen Paul Decort: 

Men gaat actie ondernemen om de situatie in Tienen (en deelgemeenten) te 
bestuderen wat snelheid en zwaar verkeer betreft.  Infrastructurele 
maatregelen bestuderen, wat de beste middelen zijn: zoals een 
verkeersdrempel zorgt voor schokken en soms barsten in huizen. 

We gaan voor een doeltreffend bereikbaarheidsplan door fietsstraten, 
wijkparkings, milieustraten, groenstraten, speelstraten … een algemene vorm 
te geven.  Het straatbeeld verbeteren en aanpassen naar de mensen, 
kinderen en minder mobielen toe.  

Parkeerbeleid is prioritair, halen van verkeersbeleefbaarheid is de ambitie van 
het bestuur. 
Uitrollen door een studiebureau, deskundig aanpakken  → plan eind 2021. 

5    Volgende Klimaatdag gaat door op: 
      Datum: zaterdag 23 oktober 2021 (voormiddag) 

https://omgeving.vlaanderen.be/inschrijven-toelichting-oproep-groenblauwe-dooradering-in-de-bebouwde-ruimte
https://omgeving.vlaanderen.be/inschrijven-toelichting-oproep-groenblauwe-dooradering-in-de-bebouwde-ruimte
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  Locatie Multiobus 
      Keynote spreker: Wim Thiry (VUB) 

 Tot slot  

Ter informatie door schepen Paul Decort: 

Volgens het verslag van de politieraad over het recent en frequent 
toegenomen probleem van rally rijden in Tienen moet men onmiddellijk 101 
bellen en foto’s doorsturen naar de lokale politie. 

Mark, voorzitter a.i., dankt iedereen voor hun aanwezigheid en gaat ervoor 
zorgen om de statuten voor de zomervakantie naar iedereen door te sturen. 

 

Verslaggeving: Isabelle Meerkens 

 

 

 

BELANGRIJK 

Volgende vergaderingen voor 2021 zijn voorzien voor 2 september, 7 oktober, 4 
november (ov) en 2 december. 
De vergaderingen zullen nu waarschijnlijk doorgaan in het Vrijetijdscentrum van De 
Kruisboog om 20.00 uur, tenzij anders vermeld in de uitnodiging. 

Er werd ook voorgesteld om opnieuw een beurtrol in te lassen om het maken van het 
verslag. 


